
Förvaltningsberättelse 2022
Styrelsen för Västerleds Trädgårdsstadsförening (VTF) avger härmed följande berättelse om sin
verksamhet år 2022.

Föreningen hade vid årets utgång drygt 1000 betalande medlemmar. VTF:s ekonomiska ställning
framgår av årsredovisningens resultat- och balansräkning. Revisorernas berättelse �nns tillgänglig
på årsmötet.

Årsmötet för verksamhetsåret 2021 genomfördes återigen som fysiskt möte vid Tunnlandet,
Brommaplan, i april. Stadsdelsnämndens dåvarande ordförande Johan Paccamonti gästföreläste om
nämndens arbete och ansvarsområden.

VTF:s styrelse

Till styrelse valdes vid årsmötet april 2022, en ordförande och tio ordinarie ledamöter enligt nedan.
Ordförande Torbjörn Nilsson nyval, ett år
Ordinarie ledamöter, med två års mandatperiod, fram till årsmöte 2024:
Ledamot Tove Stenbeck omval två år
Ledamot Christian Reimers omval två år
Ledamot Johan Hilding omval två år
Ledamot Erica Olivius nyval två år

Följande ledamöter valda 2021 kvarstår fram till årsmöte 2023:
Ledamot Tony Ruster fullföljer
Ledamot So�a Erlandsson fullföljer
Ledamot Eva-Maria Fenyö fullföljer
Ledamot Kicki Uggla fullföljer
Ledamot Gunnar Ewetz, fullföljer

Val av två revisorer och en revisorssuppleant fram till årsmöte 2023
Revisorer: Ulf Anstenius omval
Björn Hasselgren omval
Revisorssuppleant: Ulla Ericsson nyval

Mötet beslutade att ge mandat till styrelsen att själv utföra
valberedningsarbete.



Vid styrelsens konstituerande sammanträde den 18 maj 2021 utsåg styrelsen:
Johan Hilding till vice ordförande,
Johan Hilding till kassör,
Eva-Maria Fenyö till sekreterare.

Styrelsens sammanträden

Styrelsen har under 2021 haft fem protokollförda sammanträden. Därutöver har olika
arbetsgrupper haft sammanträden för föreningens löpande verksamhet.

Särskilda verksamheter

En skrivelse lämnades in sommedborgarförslag till Bromma stadsdelsnämnd tillsammans med
Bevara Bromma Grönt och Olovslunds Trädgårdsstadsförening. Förslaget går i korta drag ut som
framgår av den inledande sammanfattningen i förslaget.

“Undertecknade föreningar föreslår:
• att kommunen tar fram detaljerade naturinventeringar i Bromma i syfte att undvika
eventuell framtida exploatering i känsliga naturområden och undvika att ytterligare
förstöra den gröna infrastrukturen som finns kvar.
• att kommunen aktivt arbetar för att bevara såväl Brommas naturskogar som
grönstrukturen i Bromma i syfte att gynna den biologiska mångfalden och livskraftiga
populationer. Områdena med högst naturvärde bör skyddas genom bildning av
naturreservat eller biotopskydd.
• att exploatering av grönområden generellt minimeras. Vi förordar att nybyggnation
sker på redan hårdgjorda ytor eller att befintliga kontorshus, affärer etc. byggs om
till bostäder.”

En mer omfattande skrivelse om Ålstensskogen och Storskogens kvalitéer har vi skickat in till
staden under 2021. Staden hade sedan tidigare initierat en process kring huruvida Ålstensskogen
och Storskogen ska få status som naturreservat. Vi har under 2022 fortsatt följt upp arbetet med
stadens projektledare i ärendet. Ärendet bereds fortfarande och något beslut �nns inte kring när det
ska tas upp av berörda nämnder. Det �nns anledning att fortsatt bevaka frågan.

VTF:s styrelse beslutade att föreningen ska bidra till Radiohjälpens insamling med 10 000 kr för att
lindra nöden i Ukraina. Pengarna betalades ut i början av mars.



Medlemsaktiviteter

Vi anordnade ånyo en politisk debatt i Bromma gymnasium den 20 april. Nu är det en etablerad
tradition inför varje val. Alla nio partier i kommunfullmäktige närvarade förutom Centerpartiet
som pga sjukdom var tvungna att lämna återbud.

Varje debattämne introducerades av en kortare �lm som visades – Detaljplanerna, Lokal demokrati
och När kranarna tystnar (beredskapsfrågor).

Ungefär 150 åhörare kom till debatten. Toivo Sjörén, Ulvsundabo och vd för Sifo Kantar, var
moderator. Efter pausen talade Torbjörn Halvarsson från föreningen Bevara Bromma Grönt om
föreningens arbete och visioner. Efter debatten �ck åhörarna en enkät per mejl. Ca 40 personer
svarade. Trädgårdsstadsföreningen �ck mycket uppskattning för arrangemanget i enkäten och
svaren ger oss värdefull vägledning om hur vi kan utveckla liknande evenemang i framtiden.

I maj medverkade VTF i Tolvanloppet som sponsor med ett utställningsbord i startområdet. Vi
visade dels planscher om förvaltningsprogrammet och som alltid en utskrift av kartan med
byggplaner i Bromma. Vi hade även ett nytt �ygblad som tagits fram för detta tillfälle.

VTF stod som arrangör för Valborg detta året. Trots ett större grävarbete på ängen kunde
arrangemanget genomföras och återupptas efter två års pandemiuppehåll.

VTF arrangerade Valborgs�randet fram till att det tog en långvarig paus under 90-talet. I början av
2000-talet återupptog Ålstensskolans föräldraförening �randet i nygammal tappning. Därefter tog
Höglandsskolans föräldraförening med Erica Olivius som ordförande över som ansvarig för
�randet. Erica är nu styrelsemedlem och tack vare hennes kontakter och rutiner kunde VTF
genomföra arrangemanget.

Första advent var Ålstensgatans julmarknad och även då var VTF på plats med ett bord. Inför
julmarknaden hade vi tagit fram ett uppdaterat �ygblad och en trottoarpratare. Många besökare var
intresserade av VTF:s verksamhet.

Grannsamverkan Grannstöd

Föreningen har under året, liksom tidigare år, nära följt arbetet med Grannsamverkan, SAMS,
inom området. VTF stöttade Grannstöd och den patrullerande Grannstödsbilen med 11 000
kronor. Bidrag ges även av andra villaföreningar i Bromma.



Representation inom andra föreningar

VTF har under året varit ansluten till Villaägarnas Riksförbund.

Medlemsservice

Besöksstatistiken på www.vasterleds.se är god och föreningen har fyra betalande annonsörer på
hemsidan. Faktureringen av annonserna uteblev 2021. Det är en konsekvens av att vi tog en paus i
faktureringen under ett av pandemiåren och att vi nu bestämt att konsekvent fakturera i början av
varje år.

Föreningen har till medlemmarnas kostnadsfria förfogande två hopskjutbara stegar (8,5 respektive
och 12 meter), en gräsvält och en �aggstångsresare. Dessa förvaras hemma hos Lars-Olov
Fredriksson, Västerled 213.

Genom anslutning till Villaägarnas Riksförbund har medlemmarna även haft tillgång till
förmånserbjudanden och rabatter vilka framgått av tidningen Villaägaren och på föreningens
hemsida.


